
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 11.6.2025 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu              br. Vaníček, br. Hruša, br. Hýbl 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                        br. Bachtík 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                      ses. Slavíková 
  5)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  6)  Informace                                             
  7)  Diskuze 
  8)  Závěr 
 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 17 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Hruša a br. Hýbl  
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 
 

 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí    
 
                                                                                                      

 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
br. Bachtík: přednesl návrhy na vyznamenání jednotlivých členů sborů SDH:                    
SDH Bukovina u Čisté, SDH Semily, SDH Veselá,  SDH Bradlecká Lhota, SDH Mříčná, 
 
dále jednotlivým sborům: SDH Křečovice, SDH Bradlecká Lhota, SDH Košťálov 
 
 
 ses. starostka: Všechna vyznamenání byla zkontrolována a mají na vyznamenání nárok 
 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
 
 
 
 
 



Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 

Informuje:  
 

 Ze SH ČMS příspěvek na sportovní činnost 228.600,-Kč, musí se vyrovnat trojkový 
účet na konci roku na nulu, tím se ošidí ostatní poctivé sbory  

 Nákup materiálu, strava pro účastníky soutěží 
 Odstraněni někteří sportovci z evidence  

 
 Nové auto objednáno, dodáno bude cca v listopadu, záloha na něj zaplacena 
 Přišla dotace na nové auto – 500.000,-Kč 
 Staré auto prodáno – (čtyři zájemci) za 60.000,-Kč  

 
 Zakoupení nových vrat ke garáži (staré vrata nevyhovující), kalkulace – nabídka 

nových vrat cca 35.000,-Kč 
V garáži bude potřeba vymalovat a udělat nová elektrika – brigáda, zatím v garáži 
složeny překážky, garáž – bouda na stadionu zatím v jednání 
 

                                                                                                                  Schváleno                                                                                                                     
          
           VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí a schválil: 

- Zakoupení nových vrat ke garáži 
 

 
Bod 5) Informace z OR: 
                                                                       
br. Štěpánek: OORM 
 

 Proběhly okresní kola, krajské kolo 60m s překážkami nás ještě čeká 
 

 Prověřit možnost zapůjčení – půjčování domečku ze školy v Semilech     
 
    

 
 

 
 OORM předkládá návrh VV OSH ke schválení rozdělení dotací MŠMT 

 
-  Provozní náklady ……………………….. 37.120,- 
-  Volnočasové aktivity ve výši …………… 70.000,- na sbory: 

 SDH Mříčná, SDH Rovensko pod Tr., SDH Podmoklice, SDH 
Roprachtice, SDH Semily, SDH Studenec, SDH Víchová n. J. 

                       
 
                                                                                                        
 
 

 



 OORM a OORMS předkládá návrh VV OSH ke schválení pořízení materiálu z 
příspěvku na sportovní činnost.  
 

- Přetlakový ventil ……………….. 20.427,- 
- Bariéra 150/170 ………………… 24.200,- 
- Podložky pod rozdělovač ……….   3.994,- 
- Tartan  …………………………..   1.253,- 
- Pojistky na koncovky ……………    170,- 
- Garáž na překážky ……………… 35.000,- 

 
                                                                     Celkem           85.044,-Kč 
 
Vše bude zapsáno do materiálu a majetku jak v účetnictví, tak i inventuře. 
 
                VV vzal zprávu OORM a OORMS na vědomí a schválil předložené návrhy: 

- rozdělení dotací MŠMT 
- pořízení materiálu z příspěvku na sportovní činnost 

 
 

 
br. Nesvadba: OORV 
 

 okresní kolo proběhlo, poděkovat technické četě 
   

  část okresního kola proběhla za špatného počasí, kvůli tomu byly po dohodě zrušen 
požární útok ženy a 100 m s překážkami muži            

                                      
 
br. Čermák: 
 Krajské radě soutěží připomínka: 
 Nelíbila se mu uzávěrka přihlášek na krajské kolo, při sloučení ostatních okresů či při 

sloučení okresu a kraje 
 

br. Houžvička: OORP 
 
 Nic moc se neděje 

 
ses. starostka: proběhlo vyhodnocení PO očima dětí, netradičně, ale o to zajímavějším  
                        způsobem u „Borovice“ (rozhledna), akce se povedla 
 
br. Vejnar: ZH 
 
 Proběhlo setkání okresní setkání ZH  ve Vysokém nad Jiz. dne: 25.4.2025 
 Krajské setkání ZH proběhlo v Kunraticích u Liberce dne: 30.5.2025 
 Obě akce probíhaly v přátelské atmosféře  

 
                                                                          VV vzal přednesené zprávy z OR na vědomí 
 
 
 



Bod 6) Informace – bod7) Diskuze 
 
ses. starostka:  
 

 Schváleny stanovy- platnost od 1.12.2025, je potřeba dodržet termíny a VVH ve 
sborech uspořádat ve sborech od 1.12.2025 – 31.1.2026 
 

 Po prázdninách rozešlu info k volbám – volební řád 
 

 Návrh termínu shromáždění delegátů SDH , termín 28.3.2026 – Libštát 
 

a) Ponechat 4 náměstky, +1 z okrsku + vedoucí odborných rad 
b) Klíč – 1 delegát za každých započatých 100 členů k 31.12.2025 
c)   Nákup skleniček, jako pozornost delegátům 
 
 

                                                                               VV tento návrh vč. bodu a, b, c schválil 
 

 S HVP prodloužena smlouva o spolupráci 
 

 Připomínám plastové průkazky 
 

 Historický prapor vyhotoven 
 

 Slavnostní otevření stadionu 
 

- Na podmínkách se domlouváme 
- Pokud se vyladí věž, příští rok by mohla být uspořádána soutěž ve 

spolupráci s SDH Bozkov 
 

 
br. Doškař:  
 
 poděkoval okresu, především ses. starostce Slavíkové, br. Bachtíkovi a br. Štěpánkovi  

při příležitosti 130let SDH Koštálov 
 
br. Čermák: 
 
 vznesl dotaz, jestli by nebylo možno zakoupit novou káď a základnu 

              
 
                             VV vzal veškeré informace ses. starostky a ostatních členů na vědomí 
 
 
Bod 9) Závěr 
 ses. starostka:                                                                                                                                 

poděkovala Všem za účast a ukončila jednání VV 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 


